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LISAN 

YANG BERHORMAT DR. HAJAH SITI MARIAH 
BINTI MAHMUD [ KOTA RAJA] 

6 APRIL 2017 

YB Dr. Hajah Siti Mariah Binti Mahmud [ Kota Raja ] minta PERDANA 
MENTERI menyatakan adakah Kerajaan berhasrat untuk menyemak 
semula elaun-elaun kakitangan awam. 

JAWAPAN: YB DATO' SRI AZALINA BINTI OTHMAN SAID, 

MENTERI DI JABATAN PERDANA MENTERI. 

Tuan Yang di-Pertua, 

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, demi menjaga kebajikan penjawat 

awam, Kerajaan sentiasa dari semasa ke semasa menyemak semula elaun

elaun penjawat awam berdasarkan prinsip-prinsip yang ditetapkan. Dalam 

melaksanakan penyemakan semula elaun-elaun tersebut, semua aspek 

diberi perhatian dan pertimbangan yang teliti termasuklah implikasi kepada 

jumlah perbelanjaan mengurus. 

Sekian, terima kasih. 


